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Verslag Algemene Ledenvergadering Amsterdamse Universiteits-Vereniging 
d.d. 22 mei 2024 
 
Aanwezig: 36 AUV-leden     
 
Leden bestuur: 
Caroline van Alphen (voorzitter), Yves Boeltjes de Vries (penningmeester, Fleur Siedenburg, Casper 
Vuurmans, Andrea Wiegman 
 
Leden kascommissie:  
Vincent Wanders (voorzitter kascommissie), Ada Vermeer en Eelco van Dijk 
 
1. Opening en Welkom 
Caroline van Alphen (vz) opent de vergadering om 19:30 uur en heet allen hartelijk welkom bij 
deze ALV in I-Dock. Een speciaal welkom aan Maud Knook en Eric ter Huurne, die met instemming 
van de leden, zullen worden benoemd tot respectievelijk secretaris van het bestuur en lid van de 
kascommissie. 
 
De ALV volgt altijd een voorgeschreven stramien maar Caroline belooft een levendigere editie. In 
ieder geval is de avond feestelijk begonnen door het voorafgaande buitengewoon gezellige diner. We 
sluiten de avond af met een borrel. 

 
2. Vaststelling Agenda 
Aan de agenda voegt Caroline, onder ‘Programmering’ het punt ‘Kringen en Clusters’ toe. Er zijn geen 
vragen of opmerkingen vanuit de aanwezige leden.  Met toevoeging wordt de agenda vastgesteld. 

 
3. Verslagen ALV 2023 
a. De leden keuren het verslag d.d. 10 mei 2023 goed. Er zijn geen aanvullende vragen of 

opmerkingen. Caroline meldt dat haar toen zij het verslag nogmaals doornam, opviel hoe zeer 
de leden meedenken en met goede suggesties komen. Het bestuur is druk doende om een 
aantal daarvan te realiseren (gratis lidmaatschappen voor studenten en/of jonge alumni). 
Verder geeft Caroline aan dat het bestuur graag meer zou willen oppakken, maar dat het we op 
dit moment handen te kort komen. Zij komt hier later op terug. 

b. De leden keuren het verslag d.d. 20 november 2023 goed. Deze vergadering vond plaats naar 
aanleiding van het voorstel de contributie te verhogen.  

c. Het Inhoudelijk jaarverslag 2023 (bijlage A) wordt zonder opmerkingen goedgekeurd. Wel is er 
nog een vraag gesteld over de samenwerkingsovereenkomst met de UvA. Caroline geeft aan 
daarover nu nog niet veel te kunnen zeggen.   
 

4. Financiën     
a. Jaarrekening 
Yves Boeltjes de Vries, penningmeester,  licht de posten op de balans (vorderingen, liquide middelen, 
eigen vermogen, kortlopende schulden en vooruit ontvangen contributies) en de resultatenrekening 
(contributies, kringinkomsten, rente, kosten verenigingsactiviteiten, algemene- administratieve en 
overige kosten) toe. 

  
b. Verslag Kascommissie (Vincent Wanders krijgt het woord) 
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Vincent Wanders, voorzitter kascommissie,  geeft aan dat de kascommissie  vanaf begin april vele 
besprekingen heeft gehad waarin de resultatenrekening en de balans aan de begroting en of aan de 
opgevraagde onderliggende bescheiden zijn getoetst.  
c. Decharge van bestuur  
Op basis van het onderzoek stelt de kascommissie voor het bestuur decharge te verlenen.  
leden gaan hiermee akkoord.  
Caroline van Alphen verklaart op basis van de verleende  decharge dat de onderstaande verslagen 
geaccordeerd zijn: 
 Inhoudelijk verslag  
 Financieel verslag 
 Verslag kascommissie 

Aandachtspunten voor het huidige jaar zijn:  
 Invoering van verdere verbeteringen  op het gebied van Corporate governance 
 Invoering van gratis studenten lidmaatschap 
 Invoering van Jaarlijks eenmalige Contributiebetaling  

d. Samenstelling Kascommissie 
Caroline neemt, mede namens het bestuur, afscheid van voorzitter Vincent Wanders  
die na 15 jaar heeft aangegeven af te treden. De kascommissie stelt Eric ter Huurne voor als nieuw 
lid. De benoeming is voor één jaar. Eric is econoom, woont in Haarlem en is werkzaam in de bancaire 
sector. Ada Vermeer zal het voorzitterschap van Vincent Wanders overnemen. Caroline vraagt de 
leden in te stemmen met de nieuwe samenstelling van de kascommissie. De leden zijn akkoord. 
 
5. Benoeming bestuur en bestuurssamenstelling   
Voordat Maud Knook, aspirant bestuurslid en beoogd secretaris, aan de leden wordt voorgesteld, 
neemt het bestuur, helaas, afscheid van Casper Vuurmans. Omdat het bestuur handen te kort komt, 
heeft Casper toegezegd aan te blijven tot we een nieuw kandidaat bestuurslid hebben gevonden. 
Namens het bestuur bedankt Caroline Casper voor zijn betrokkenheid en inzet.   
Maud Knook is al geruime tijd een actieve, meedraaiende secretaris.  Maud stelt zich kort voor aan 
de leden. Zij is historicus en werkzaam in het voortgezet onderwijs als interim schoolleider.  De 
termijn van Caroline loopt dit jaar af en zij wordt voorgedragen voor herbenoeming. Caroline vraagt 
de leden, per acclamatie, in te stemmen met de nieuwe bestuurssamenstelling.  De leden zijn 
akkoord. 
 
6. Agenda / programmering 2024 
In november is er de jaarlijkse AUV dag waar we nu in voorbereiding mee bezig zijn. In de 
wereld, samenleving gebeurt momenteel veel en daar willen we in actualiteit en cross-
disciplinariteit bij stilstaan deze dag. Denk alleen al aan alle verkiezingen wereldwijd, nieuwe 
uitdagingen en polarisatie, maar ook hoe de wetenschap aan oplossingen kan bijdragen. De 
dag vindt plaats op 9 of 30 november in de Lutherse Kerk met een borrel na. De datum is 
afhankelijk van de beschikbaarheid van de sprekers. Maar blok deze dagen alvast in je 
agenda en houd je mailbox de komende tijd in de gaten.  

 
7. Kringen en Clusters   
Zoals tijdens de ALV mei 2023 aangekondigd krijgt de evolutie van kringen naar clusters langzaam 
vorm.  
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Er zijn twee Kringbestuurdersavonden gehouden om de kringen te helpen bij de samenwerking 
binnen clusters. In maart ontvingen alle kringbestuurders informatie over de verschillende kringen, 
de toolkit en info over het budget.  

Er is tevens een nieuwe toolkit (hoe een evenement te organiseren, aan te melden en hoe het 
budget aan te vragen) om het organiseren van evenementen te structureren voor kringbestuurders. 
Dat gaat met behulp van een online formulier. We krijgen hiermee meer inzicht in de financiën en de 
kringactiviteiten. 

Vraag vanuit de zaal: Komt er ook een formulier speciaal voor de geassocieerde verenigingen? Het 
reguliere formulier vraagt teveel informatie die niet relevant is als er alleen een ledenlijst wordt 
gevraagd. Fleur geeft aan dat dat nu nog niet op de planning staat, maar we zullen dat onderzoeken. 
Geassocieerde verenigingen hoeven niet het formulier in te vullen. 

8. Beleidsontwikkeling  
Caroline licht de eerder genoemde “herpositionering” toe. Stapsgewijs blijft het bestuur bezig met 
het geven van een nieuwe impuls aan de AUV, één die leidt tot zichtbaarheid, relevantie èn groei. 
Daar staan we voor, daar geloven we in, maar dat is geen eenvoudige opgave.  
De tot vorig jaar ruimhartige ondersteuning door bureau Communicatie, is niet langer ‘open-ended’. 
Daar zullen we ons naar moeten voegen. Het betekent dat we keuzes maken en onze uitgaven nog 
zorgvuldiger moeten bewaken.  We verkeren in zwaar weer want we hebben ambitieuze plannen 
maar we komen man/vrouwkracht te kort. De samenwerkingsovereenkomst met Bureau 
Communicatie gaan we dit najaar herijken, maar die onderhandelingen zullen niet meevallen.  Zoals 
we vorig jaar een ad hoc commissie contributieverhoging hebben benoemd, overwegen we om 
wederom een twee- of drietal leden te vragen om zich, met ons, te buigen over de herijking en 
invulling van deze samenwerkingsovereenkomst. 
 
9. Vragen over de beleidsontwikkeling 
Gaat Bureau Communicatie over de besluitvorming van het bestuur? Praktische zaken of ook beleid?  

Antw: Nee, Bureau Communicatie heeft een ondersteunende rol. Het Bestuur bepaalt de 
koers en formuleert de inhoud.  

 
Hoe staat het College van Bestuur hier tegenover? 

Antw: Geert ten Dam heeft aangegeven dat de AUV voor haar van groot belang is, maar dat 
de AUV gezamenlijk met Bureau Communicatie een modus moet vinden om de 
samenwerking vorm te geven. Overigens neemt Geert ten Dam afscheid – dus wellicht dat de 
nieuwe voorzitter van het CvB er anders over denkt. 

 
10. Vragen aan het bestuur en overige mededelingen 
Dorien de Tombe vraagt zich af: De UvA kende een Eredoctoraat toe aan de CEO van Tata Steel (uit 
Mumbai), terwijl deze industrie zo sterk vervuilend is.  Bénédicte Ficq doet namens medewerkers en 
omwonenden aangifte. Kan vanuit de AUV een actie worden opgezet om dit eredoctoraat weer in te 
trekken? 
 Antw: Caroline kan hier geen antwoord op geven, maar we kunnen dit wel nagaan. NB: 
Hierbij tekenen we graag aan dat de AUV een zelfstandige rechtspersoon is en derhalve geen invloed 
heeft op de toekenning van eredoctoraten.  
 
Erik Dirksen (KAE vz): De Samenwerkingsovereenkomst met de Geassocieerde KAE is verlopen.   

Antw: Caroline vraagt het bestuur van de KAE om uitstel tot dit najaar.  
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Caroline: De Alumni nieuwsbrief die eerder deze maand werd verstuurd waarin de UvA haar 
standpunt over het conflict tussen Israel en Hamas toelicht roept wellicht vragen op. Caroline polst in 
hoeverre er behoefte is aan meer uitleg. De belangstelling daarvoor is zeer beperkt. 

 
Caroline:  Er is in klein verband initiatief genomen met betrekking tot de voortzetting van de 
Academische Club, zo niet het gebouw, dan toch tenminste een manier om periodiek elkaar in 
clubverband te kunnen ontmoeten. Het CvB blijft het verzoek afwijzen. Misschien is er ruimte 
wanneer de nieuwe campus in gebruik wordt genomen. Maar dat is vooralsnog zeer twijfelachtig. 
 
De AUV publiceert geen periodieke nieuwbrief. Uitnodigingen voor activiteiten worden per email 
verstuurd. Dit najaar komt er vermoedelijke een tweede ALV over de begroting 2025. De AUV 
website is altijd de beste bron van informatie met de meest actuele activiteiten agenda. 
 
Verder zijn er geen vragen of mededelingen. 

 
11. Afsluiting  
Caroline bedankt de leden voor hun komst en betrokkenheid. Het bestuur verheugt zich de leden 
snel weer te zien. Bijvoorbeeld bij de eerstvolgende Alumni Talks over “Dwalen in meerdere 
waarheden” volgende week maandag 27 mei, bij andere evenementen en op de Universiteitsdag, de 
opening van de Alumniweek, zaterdag 12 oktober.  
 
Caroline sluit de vergadering en nodigt de aanwezigen uit voor een drankje in de bar van I-Dock. 


